
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 18 december 2009

Aanwezig: Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia, Sanne

Verontschuldigd: Thomas

De vergadering wordt geopend om 12.25u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. De communicatie tussen de sneeuwreisverantwoordelijken
en Scientica verliep niet slecht. Het is de communicatie tussen Sportura en Scientica die niet goed verloopt en dit
ligt dan nog vooral aan Sportura.

Voorbije activiteiten

Gokbar: Er was redelijk veel volk voor de laatste bar te zijn. Een paar mensen zijn lang gebleven. Dit was geen
probleem. Een aantal mensen hebben gegokt. Het toetsenbord is kapot gegaan. De godcenties zijn niet
uitgereikt. Bar gaat nog bespreken of ze dat wel gaan doen.

Kerstfeestje: Het was een geslaagd kerstfeestje. Het groepje was wat laat op de avond. Het viel wel heel hard in
de smaak. Er zijn uiteindelijk 77 kaarten verkocht. Voor 9 personen zijn er geen vleespakketten opengedaan.
Waarschijnlijk valt het wel te regelen dat we ze toch niet moeten betalen. Het lijkt ons een goed systeem
om voor 80 mensen eten te voorzien en dan zoveel kaarten proberen te verkopen. Veel eerstejaars zijn niet
gekomen omdat ze de dag erna test hadden. Er waren er maar 6. Er waren redelijk wat proffen en assistenten,
wel allemaal van wiskunde. De shiften om brandpasta bij te vullen waren niet nodig. De dumoulin is zo
goed als op. Er is nog wel wat chips over. De afbraak is vlot gegaan. We hebben wel mensen moeten
buitengooien, maar het waren vooral ouwzakken. De groenten waren lekker. De inschrijfapplicatie op de
site is snel weggehaald omdat we niet willen riskeren dat mensen reserveren en niet komen. Er is echter nog
wel gereserveerd geweest via mail. Het systeem was wat onduidelijk. Volgend jaar kan er bijvoorbeeld ook
gemaild worden, dan is de drempel om te reserveren en niet te komen wat groter en is er meer controle. Het
was moelijk om voor het opruimen van de tafels shiften te maken. Mensen hebben spontaan geholpen en
dat was heel fijn. De kroketten waren lekker en er waren er zeker genoeg. De glazen en kommen moeten
nog afgewassen worden. Sanne gaat nog eens langs Alma om te kijken of alles in orde was.

Varia

• Thomas en Mattia hebben LOKO gecontacteerd: mensen van buiten de kringvergadering mogen in kies-
comité zitten, zo lang ze maar neutraal zijn. Op een volgende kringvergadering kunnen we dus Charlotte
coöpteren.
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• Iedereen moet de kalender verder aanvullen.

• Iedereen een gezellig Kerstfeest en een gelukkig Nieuwjaar!

De vergadering wordt gesloten om 12.48u.

Sanne Leenders (secretaris)
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